
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  7/ 2019 
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Paikka Kassimatti Oy, Illansuunkatu 3, Huittinen 
Läsnä  

Pj Esa Laamanen   Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20  
Esa Lehto  Sähköliike E. J. Lehto Oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Susanna Hirsikangas  HiMa Catering oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
 

Kokouksen alussa Kassimatin toimitusjohtaja Kati Lahtinen esitteli yrityksen toimintaa, julkisiin hankintoihin 

osallistumista ja perheyrittäjyyttä.  

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Lisätään kohta muut asiat. Tässä kohdassa käsitellään av-laitteiden yhteishankinta.   

3§ Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Mikko Lehtonen 

4§ Tahdo Uudistua -ohjelma 

  Säästöpankki, ELO, Sitra ja LähiTapiola ovat yhdessä Kasvun Roihu Oy:n kanssa innostuneet 

rakentamaan Suomeen uuden yrityskehittämisen ilmiön: Tahdo uudistua -ohjelman. Tavoitteena 

on auttaa tavallisia, perinteisiä ja ehkä hitusen paikalleenkin jämähtäneitä pk-yrityksiä 

uudistamaan liiketoimintaansa. Verkosto rakentaa tällä hetkellä kumppanijoukkoa Satakunnan 

alueelle ja Huittisten kaupunki on kutsuttu mukaan yhteistyöhön. Päätettiin osallistua ohjelmaan. 

Yksi maakunnallisista työpajoista toteutetaan Huittisissa. Aloitusseminaari on Porissa ja lisäksi 

yrityksille on tarjolla useita verkkokoulutuksia.  

 

5§ Satakunnan kasvupolku 2020 

Satakunnan alueella ollaan järjestämässä ensi keväänä oma Kasvu Open -prosessia.  Prosessilla 

halutaan potentiaaliltaan vahvojen kasvuyritysten liiketoiminnan kasvattamista. Kasvu Open on  

pk-yrityksille avoin ja maksuton kasvun sparrausohjelma. Kasvupolkuja järjestetään vuosittain noin 

20 erilaista joko alueellista tai toimialoittaista. Viimeksi Satakunnassa on ollut oma kasvupolku 

vuonna 2017. Kasvupolun järjestäjät hakevat prosessiin yhteistyökumppaneita.  Päätettiin, että 

tällä kertaa Huittinen on ei osallistu tähän ohjelmaan. Käytännössä ohjelma koskettaa vain 

muutamia yrityksiä ja on siihen nähden liian arvokas.  

 

 



 

6§ Satakunnan yrittäjäaktiivisin kunta –kysely 

Yrittäjäjärjestön tavoitteena on kehittää kuntien ja yritysten välistä yhteistyötä sekä parantaa 

yritysten toimintaedellytyksiä alueella. Kun yritykset menestyvät, niin kunnat ja kuntalaisetkin 

menestyvät. 

  

Satakunnan Yrittäjät ry haluaa kannustaa kuntia ja yrittäjiä tulokselliseen yhteistyöhön, ja palkitsee 

vuosittain Satakunnan Vuoden yrittäjäaktiivisimman kunnan. Kunnille on lähetetty kysely, johon 

toivotaan vastaavan niin kaupungin johto kuin yrittäjäjärjestön edustajat. Käytiin läpi johtoryhmän 

vastaukset ja täydennettiin niitä muutamista kohdin. Todettiin, että paljon on viemään asioita 

eteenpäin parissa vuodessa.  

 

7§ Sijoittumismarkkinointi 

Connection House Oy tarjoaa asiakkailleen ratkaisuja potentiaalisen asiakaskunnan 

kartoittamiseen ja karsii ryhmän todellisiin henkilökohtaisiin myyntitapaamisiin. Päätettiin, että 

tällä hetkellä emme lähde tekemään sijoittumismarkkinointia contact centerien kanssa. 

 

8§ Nuorisovaltuuston edustaja elinvoimatyöryhmään 

Edellisessä kokouksessa keskustelimme alle 30 –vuotiaiden yrittäjien yritysten perustamismäärien 

vähenemisestä. Kaupungista pois muutto on hyvin korkeaa 20 – 30 –vuotiailla. Elinvoiman kannalta 

on hyvin tärkeää, että saisimme nämä nuoret pidettyä Huittisissa tai palaamaan opiskeluvuosien 

jälkeen takaisin Huittisiin. Kuntalain 26§ mukaan kunnan tulee taata nuorisovaltuustolle riittävät 

resurssit. Suomen Nuorisovaltuustojen liitto ry tulkitsee, että kuntalain hengen mukaan 

nuorisovaltuustoilla olisi hyvä olla puhe- ja läsnäolo-oikeus kunnan jaostojen, lautakuntien, 

valtuustojen ja hallituksen kokouksissa.  Hallituksen elinvoimatyöryhmän asettamispäätöksessä 

todetaan, että elinvoimatyöryhmällä on oikeus tarvittaessa täydentää kokoonpanoaan. Päätettiin 

kutsua nuorisovaltuuston jäsen elinvoimatyöryhmään.  

   

9§ Muut asiat 

Keskusteltiin av-laitteiden yhteishankintapäätöksestä. Kaupunki on ollut mukana Porin 

hankintatoimen av-laitteiden yhteishankinnassa, johon kuuluvat mm. dataprojektorit, 

dokumenttikamerat ja näytöt. Näytöt olisi järkevä hankkia sidosyksikköhankintana Kuntien Tiera 

verkkokaupasta, josta itse koneetkin hankintaan. Näin ollen dataprojektorien ja 

dokumenttikameroiden hankinta jäisi pienhankinnaksi ja olisi mahdollista kilpailuttaa itse. 

Elinvoimatyöryhmä piti ehdotettua toimintatapaa hyvänä.  

 

10§ Seuraava kokous 

 Seuraava kokous pidetään 21.11.2019 

 

11§  Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen 16:10 

Pöytäkirja tarkastettu .2019 

Esa Laamanen  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

Mikko Lehtonen 


